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Hej ! 

Vi har under de senaste åren uppmärksammat en ökning av olovlig skotertrafik utanför skoterlederna 

i Häggsjönäsområdet - Medstugan. Trafiken är av så stor omfattning att den negativt påverkar djur 

och natur samt vår markanvändning.  

Området är delvis inte inom regleringsområdet för skotertrafik. Vi konstaterar att det inte spelar så 

stor roll då vi har omfattande skotertrafik även utanför lederna inom regleringsområdena. Sker den ej 

tillåtna körningen inom regleringsområdena är det en fråga för polisen.  

Skotertrafiken är mycket populär inom fjällturismen och vi som nyttjar marken i affärsmässigt syfte,  

har inget emot skotertrafik om den sker under ordnade former – vi har därför varit positiva till de 

skoterleder som finns och bl a upprätthålls av VÄSEK.  

I och med utvecklingen, med mer olovlig körning och ökad omfattning av skoterkörning i allmänhet, 

ser vi att problem kan uppstå och önskar därför att komma tillrätta med det. Vi skriver därför till er 

som är intressent i frågan och ber om er hjälp att sprida informationen om det problematiska läget. Vi 

kommer också ta kontakt med andra intressenter för att informera och skapa förståelse för 

problemet.  

Utöver informationsspridning kommer vi titta på förutsättningarna för att göra hela området till ett 

regleringsområde för skotertrafik och samtidigt göra översyn rörande omfattningen av skoterleder i 

området.  
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